
Styrelsens svar till motion nummer 4 

 

Förslag om att ta fram en bättre utemiljö för barn 

Motionären föreslår att föreningen satsar på att utveckla barnens 

utemiljö och att stämman ger styrelsen i uppdrag att utreda kostnader 

samt ta fram finansieringslösningar och upprätta en tidsplan för 

genomförande. 

 

Styrelsen uppskattar motionärens förslag och ser också att det finns vissa 

behov av att utveckla boendemiljön för alla. Styrelsen besvarar 

motionärens förslag i punktform. 

 

1. Hagtornsvägen (för barn från 6 år – 100 år 

- Sätta upp basketkorgar. Det är förhållandevis mycket trafik i 

bostadsområdet i form av varuleveranser, post och besökare, 

men framför allt är det parkeringsplatser inom hela 

bostadsområdet. Ur säkerhetsaspekter är det inte förenligt med 

bollsporter. Styrelsen yrkar avslag 

- Måla en ”kingruta” och en rörelseslinga på gångvägarna för att 

inspirera till lek och rörelse. Som ovan hänvisar styrelsen till 

trafik och parkeringsplatser inom bostadsområdet. Ur 

säkerhetsaspekter är det inte förenligt med bollsporter eller 

andra lekar i bostadsområdet. Styrelsen yrkar avslag 

- Skapa fler sittplatser. Behov finns för fler, nya och rejäla bord 

och sittplatser. Styrelsen yrkar bifall 

- Skapa en berså eller pergola vid grillplatsen. Grillplatsen kan 

göras mer inbjudande och erbjuda skugga.  Styrelsen yrkar 

bifall 

- Förbättra belysningen för ökad trygghet. Styrelsen kan delvis 

instämma i behovet av ökad trygghet. Den allmänna belysningen 

bedöms dock vara tillfredsställande. Att förbättra belysningen i 

bostadsområdet skulle medföra en kostnad på cirka ett par 

hundratusen kronor vilket det inte finns ekonomiskt utrymme 

för i dagsläget. Styrelsen yrkar avslag 



- Se till att platsen även fungerar som social yta för de äldre i 

bostadsområdet. Styrelsen går motionären delvis mötes med 

införskaffande av nya sittplatser och pergola. Styrelsen anser 

frågan besvarad 

 

2. Nyponvägen (för de yngre barnen) 

- Byta ut mattan under gungan. Att byta matta innebär att 

föreningen har att förhålla sig till EU-direktiv. Det medför också 

en stor kostnad. Styrelsen ser dock behovet av en uppfräschning 

av mattan och har därför infört ett städpass på den 

gemensamma städdagen där mattan rengörs. Styrelsen yrkar 

avslag 

- Sätta in bättre sittmöjligheter för föräldrar, mor- och 

farföräldrar och andra vuxna. Behov finns för fler, nya och rejäla 

bord och sittplatser. Styrelsen yrkar bifall 

- Fräscha upp gungställningen genom att byta ut gungorna och 

måla om stommen. Att byta gungorna och renovera stommen 

skulle medföra en kostnad om cirka 60 000 kronor vilket det 

inte finns ekonomiskt utrymme för i dagsläget. Lekplatserna 

besiktas en gång per år. Gungorna kommer att ses över, 

renoveras och bytas ut vid behov. Stommen målas om vid behov. 

Styrelsen yrkar avslag 

- Införa en låsbar förvaringslåda där exempelvis hinkar och 

spadar kan förvaras. Styrelsen yrkar bifall 


